
Horsens video klub /  Horsens Lokal TV  
Bestyrelsesmøde tirsdag  26. november  2024

Deltagere: 
Formd Anker Frandsen
Kasserer Anni Roskilde
Sekr. Bjarne Madsen
samt særligt indkaldte medlemmer: 
Erik Sindberg 
Gorm Flagstad

Mødets formål:

Få overblik over det kommende 
A) klubmesterskab.
B) Forårssæson 2025  Program eller ej.
C) Drøftelse af total opdeling af HSVK  og  HLTV.

A)  Klubmesterskab.:
Klub PC og egen højttaler anvendes  (( Bjarne )
Afhente mad  i Sejet   ( Bjarne )
Optælling af fade fra Sejet.  ( Bjarne / Anna  )
Fælles hjælp til rengøring  dagen after
Første præmie  ( Anker )
2. og 3. påræmie  (Bjarne )
Plus muligvis div gaver fra Bent. 

 Lotterigaver  ( Anni og Anker/Grethe )

B)  Forårssæson 2025.
Efteråret 2024 er kørt uden fast program, i forventning om, at medlemmerne
ville fremkomme med ønsker til  indhold af de enkelte aftener. Det skete ikke.

Derfor blev det bestemt, at et program er nødvendigt, da det ellers er umuligt at få noget
fornuftigt ud af en klubaften. Og da medlemmerne generelt ikke har forslag til program for 
klubaftener, er bestyrelsen igen nødsaget til at sammensætte et program for sæsonen.
Program blev skitseret og udsendes snarest.  Forårssæsonen starter den 9. januar. 

Derudover blev det vedtaget, at vi fortsat skal have en stafetfilm hver aften, men
som noget nyt skal alle film kritiseres konstruktivt,  for at producenten får noget
ud af sit arbejde med filmen. Plusser og minusser og forslag til forbedringer, som evt kan 
indarbejdes i filmen til en senere forevisning. Herefter kan evt. klappes. 

C)  HSVK / HLTV.
Efterårssæsonen 2024 har været præget af utilfredshed og brok, mest fra et enkelt medlem,
som har givet udtryk for, at der ikke laves noget i klubben, at man ikke kan lære noget i 
klubben, at alt bare løber ud i sandet, at der ikke gøres nok for at få nye yngre medlemmer 
og at, som det udtrykkes, ”Peters kanal” fylder for meget..  
Den megen uro,  der har præget Horsens Video Klub/Horsens lokal TV blev drøftet. 

 Der er et medlemsønske om, at emner vedr. HLTV ikke drøftes på klubaftener i HSVK 
og at film-emner, der har været behandlet på HLTV,  ikke må deltage i klubmesterskab i 
HSVK.



Det er ikke bestyrelsens opfattelse, at dette ønske/krav er generelt fra klubbens medlemmer. 

På ovennævnte baggrund blev det besluttet, at der afholdes et månedligt redaktionsmøde for
personer der arbejder med  HLTV og har interesse for arbejde med indslag på Lokal TV. 

Ligeledes blev det besluttet helt at adskille  HSVK og HLTV.  Dette er allerede
tilfældet, hvad angår de økonomiske forhold.  De ”2 klubber”  har hele tiden haft særskilt
regnskab. 

 Alt ”fælles” udstyr bør nu registreres og evt mærkes, så tilhørsforholdet til enten HSVK eller 
HLTV er klart.

Langt det meste af udstyret i ”klubben” en anskaffet af og eller doneret til HLTV. 
Det gælder f.eks. drone, projektor, bærbar pc og meget mere. 

 Dette forhindrer ikke, at HLTV-udstyr udlånes til produktioner i HSVK-regi, Dvs, at 
medlemmer af HSVK stadig har mulighed for at låne udstyr mrk HLTV. 

Med ovennævnte tiltag, håber bestyrelsen at imødekomme ønsket om ikke at drøfte 
HLTV-emner på HSVK-klubaftener. 

Samtidig kan det måske også påvirke incitamentet  for at dele erfaringer fra optagelser og 
redigeringer  i HLTV. 
Bestyrelsen håber, at alle erfaringer fortsat vil blive delt til alles bedste.  

Fastlagte KLUB-aftener forår 2025:
  9/1  -  23/1  -  6/2  .  20/2  -  6/3  -  20/3  -3. apr    -  24/4  -  8/5  -  22/5    SLUT.

Programmer er under udarbejdelse.   

Pbv
sekr. Bjarne Madsen 


